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Interoelacia

W imieniu mieszkafc6w Wloclawka, zwracam sie z proSbA o rozwaienie mozliwo6ci

przebudowy ulicy Skalnej, kt6ra znajduje siq w fatalnym stanie technicznym.

W ostatnich latach w spos6b zdecydowany poprawie ulegf stan nawierzchni zdecydowanej

wiqkszoSci wfoclawskich ulic. Niezbqdne jest jednak dalsze prowadzenie prac, kt6rych efektem majE

r6wne ulice w calym naszym mieScie. W zwiqzku z powy2szym zwracam siq do Pana Prezydenta z
pro5bq o podjqcie dzialari zmierzajqcych do przebudowy wyiej wymienionej uliry.


